

[Texte]

red to the Sub-Committee on Agenda and Procedure to report back its findings.

At 11:30 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Tuesday, November 10, 1970.

(2)

The Standing Committee on Agriculture met this day at 9:52 a.m. The Chairman, Mr. Beer, presided.

Members present: Messrs. Alkenbrack, Barrett, Beer, Danforth, Downey, Gleave, Horner, Lessard (*Lac-Saint-Jean*), Marchand (*Kamloops-Cariboo*), McBride, Mazankowski, Nowlan, Peters, Pringle, Roy (*Laval*), Smith (*Saint-Jean*), Stewart (*Okanagan-Kootenay*), Thomson (*Battleford-Kindersley*), Whelan, Whicher—(20).

Appearing: The Honourable H. A. Olson, Minister of Agriculture.

The Committee began its study of Bill C-176, The National Farm Marketing Agencies Act.

On motion of Mr. Pringle, it was

Agreed,—That notwithstanding the motion passed at its first Meeting, the Committee print 1000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence, including a sessional index prepared by the Library of Parliament as a supplementary Issue.

It was also agreed that the matter of the Committee adjourning from place to place, namely the Provincial Capitals, to hear further evidence on Bill C-176 be referred to the Sub-Committee on Agenda and Procedure.

It was agreed that the Committee adjourn at 11:30 a.m. with Sub-Committee on Agenda and Procedure being convened directly thereafter to consider the matter of notices of amendments.

The Chairman introduced The Honourable H. A. Olson who then made an opening statement following which the Minister replied to questions.

The Vice-Chairman expressed his thanks to the Committee for his recent election to that position.

The Chairman, on behalf of the Committee, expressed a note of thanks to the previous Clerk of the Committee, Mr. A. B. Mackenzie.

At 12:10 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

G. A. Birch

Clerk of the Committee

[Interpretation]

comité du programme et de la procédure qui fera rapport de ses conclusions.

A 11 h 30 du matin, la séance du Comité est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le mardi 10 novembre 1970.

(2)

Le Comité permanent de l'agriculture se réunit ce matin à 9 h 52. Le président, M. Beer, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Alkenbrack, Barrett, Beer, Danforth, Downey, Gleave, Horner, Lessard (*Lac-Saint-Jean*), Marchand (*Kamloops-Cariboo*), McBride, Mazankowski, Nowlan, Peters, Pringle, Roy (*Laval*), Smith (*Saint-Jean*), Stewart (*Okanagan-Kootenay*), Thomson (*Battleford-Kindersley*), Whelan, Whicher—(20).

Témoin: L'honorable H. A. Olson, ministre de l'Agriculture.

Le Comité entreprend l'étude du Bill C-176, Loi nationale sur les offices de commercialisation des produits de ferme.

M. Pringle propose, et il est

Convenu,—que, bien que la proposition fut adoptée à la première séance, le Comité fasse imprimer 1,000 exemplaires des procès-verbaux et témoignages y compris, en supplément, un index sessionnel préparé par la Bibliothèque du Parlement.

Il est également convenu que la question des voyages d'un endroit à un autre, tout particulièrement dans les capitales provinciales, dans le but d'entendre d'autres témoignages relativement au Bill C-176, soit déferée au sous-comité du programme et de la procédure.

Il est convenu que le Comité suspende ses travaux à 11 h 30 du matin et que le sous-comité du programme et de la procédure reprenne ses travaux dans le but d'étudier la question des avis d'amendements.

Le président présente l'honorable H. A. Olson qui fait une déclaration et répond ensuite aux questions.

Le vice-président remercie le Comité de l'avoir élu récemment à ce poste.

Le président, au nom du Comité, remercie l'ancien greffier du Comité, M. A. B. Mackenzie.

A 12 h 10 de l'après-midi, la séance du Comité est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.